
Resposta a la Ciutadania del PSC al Ple de 20/10/10 
 
 
El Sr. Felipe diu: 
“Bona nit. Dues preguntes molt “rapidetes”. Una és que ens agradaria saber 
quina és la situació del Pla Caufec a data d’avui. És la mateixa que hi havia en 
el mes de juliol, o ha canviat alguna cosa? I sobretot el que més ens preocupa 
són els cinc carrers que encara estan tallats, a veure si sabeu quan s’obriran 
aquests cinc carrers.  
 
Segona pregunta: Entre l’Autopista, entre la Ronda, entre el Garbí, La Masia, el 
restaurante La Masía, en aquella zona hay cinco torres eléctricas, no sé si son 
de alta o baja tensión. Una tiene los cables en el suelo. La pregunta es la 
siguiente: ¿Estas cinco torres se van a quedar ahí, o tienen previsto retirarlas, 
se queda alguna? ¿Qué pasa con estas cinco torres? 
 
Muchas gracias.” 
 
 
El Sr. Giner diu: 
“Bé, sobre les dues preguntes. Sobre la situació del Pla Caufec vostès saben, 
ja ho hem comentat, que SACRESA està en una situació de concurs de 
creditors, no està en aquesta situació l’empresa Caufec, el que passa és que 
Caufec és una participada per SACRESA.  
 
Ja hem comentat que havíem pres un acord a la junta de govern requerint 
perquè s’acabessin les obres d’urbanització, que són obligació de la junta de 
compensació, no solament de Caufec sinó que hi ha més empreses, Caufec és 
una de les empreses que formen la junta de compensació, i s’ha fet aquest 
requeriment per acabar les obres d’urbanització, i a partir d’aquí, una vegada 
fetes les obres en condicions, l’Ajuntament les rebria. Abans no les pot rebre.  
 
Pel que fa al tema de les torres elèctriques, hi ha unes torres elèctriques 
pendents de desmuntatge per part de la junta de compensació, que són 
aquestes que vostè diu que cauen a l’altre cantó de l’Autopista.” 
 
 
La Sra. Alcaldessa diu: 
“Doncs ara passem a la següent formulació de preguntes, i bé, sembla que no 
cal que els hi recordi el ROM, perquè les persones que hi són el coneixen 
perfectament. Tenim demanades tres, quatre, peticions de preguntes? 
 
No conec el nom de...,Lídia. Bé, és igual l’ordre, sí.” 
 
(Se senten veus de fons) 
 
La Sra. Lídia diu: 
“Hola, sóc la Lídia, sóc una veïna d’aquí, de El Barco, que avui s’ha parlat 
força. Llavors, la meva pregunta és: Claredat sobre els veïns. La setmana 



passada es va convocar una reunió urgent amb la comissió de veïns de El 
Barco, perquè sortia ahir #, i va ser el dia següent que vam fer la reunió de 
veïns a baix. 
 
Us vam preguntar la comissió de veïns què és el que passarà amb els veïns 
d’aqui i no vau respondre res. Aquí tots els partits polítics minoristes ho han 
estan preguntant, i l’Ajuntament no diu res. Sabem que hi ha una espècie de 
pacte de no renovar contractes, i dintre de cinc anys, cinc anys i mig, quan ja 
es faci l’expropiació, quedaran els de renta antiga, per tant, els que són una 
mica més nous doncs els aniran fent fora i l’Ajuntament no es farà càrrec. 
 
Llavors, jo vull transparència, que diguin les coses bé, que diguin les coses bé, 
que se’ns digui què passarà amb nosaltres, quan de temps trigarà això, perquè 
depenent de com sigui doncs alguns estarem més o estarem menys, i que ens 
diguin alguna cosa. Que sí, que El Barco queda molt lleig, però el socavón que 
n’hi ha a l’obra de l’auditori, la qual s’ha parat, encara per a mi és pitjor a la 
vista. O sigui, voleu treure una cosa lletja, però teniu una cosa més lletja encara 
feta per vosaltres, i que a sobre ens heu molestat a tots els veïns de El Barco i 
de la Riba amb les obres, i de cop i volta pareu i no hi ha res.  
 
Per tant, una mica de responsabilitat, si us plau.” 
 
 
La Sra. Roig diu: 
“Bé, Sr. Giner, quan vostè ha estat explicant-nos el per què de la pujada 
d’impostos, he estat a punt de plorar i de repartir mocadors per aquí, però 
recordi que qui acabarà pagant els plats trencats és el pobre poble, que està 
amb les butxaques súper buides. 
 
I és veritat el que us ha dit el Sr. Giner, no feu els deures l’oposició, perquè 
amb abstenir-se o votar en contra no n’hi ha prou. El que heu de fer és seguir 
aquests temes i portar-los allà on s’hagin de portar, als estaments més 
importants. 
 
Segona pregunta: Els parcs deixats de la mà de Déu de la Porta Barcelona, o 
del Pla Caufec, com tothom els coneix, continuen bruts i amb les papereres a 
vessar. Això ja es va dir en el ple passat, i continua igual o pitjor, perquè encara 
s’acumulen. Què pensen fer? 
 
I només me’n toquen dues, en tinc moltes però...” 
 
 
La Sra. Alcaldessa diu: 
“Sembla que la Sra. Millà i la Sra. Carbonell, les dues ens havien demanat, oi 
que sí? És que no ho teníem bé... Em sembla que sí. Sra. Millà.” 
 
 
La Sra. Millà diu: 
“A veure, més que una pregunta és un prec. Tots aquells regidors i regidores 
que no han votat donar recolzament a les reivindicacions dels mestres 



d’Esplugues, que us recordo que són tots els mestres, totes les escoles 
d’Esplugues, estem demanant la jornada intensiva, totes.  
 
Totes les escoles d’Esplugues excepte una, i per unes raons molt 
determinades, no fem colònies. Quan tots els mestres d’Esplugues, quan tot el 
col·lectiu d’ensenyants demana una cosa, el mínim que penso que podem 
demanar és que el nostre ajuntament ens recolzi.  
 
I de passada, us convido a tots aquests que no heu estat d’acord amb fer 
aquesta petició que vingueu a qualsevol escola, en concret a la meva, durant el 
mes de juny i durant el mes de setembre a la tarda a passar dues horetes, amb 
unes persianes, la meva escola fa 100 anys aquest any, les persianes no tenen 
100 anys, però 30 sí que en tenen, amb unes persianes que si es pugen no es 
poden baixar, que si es baixen no es poden pujar, amb uns tendals que fa anys 
van caure i l’Ajuntament, que em sembla que és el responsable del 
manteniment..., doncs bé, les coses van com van. Simplement això. Us 
demano que vingueu a passar dues horetes.” 
 
 
La Sra. Alcaldessa diu: 
“Sra. Carbonell.” 
 
 
La Sra. Carbonell diu: 
“Jo voldria preguntar com és que a la reunió de pressupostos que es va fer el 
quinze d’octubre, que es va convocar a les associacions de veïns, no es va 
convocar l’associació de veïns Veïns Associats d’Esplugues. 
 
(Se senten veus de fons) 
 
Sí. Ah, és que em pensava que em contestaves per si havia de dir alguna 
cosa.” 
 
 
El Sr. Giner diu: 
“Bé, responent a la pregunta de la Lídia. Evidentment no és un tema estètic. Jo 
crec que hem parlat i hem comentat que vam tenir aquesta reunió amb els 
representants dels veïns, amb els que habitualment es desplacen per parlar 
d’aquests temes, de fer el seguiment de les deficiències de l’estructura, etc, etc. 
Vam parlar del reallotjament, és un dret preferent que tenen els veïns, els que 
siguin titulars d’aquests drets. Es va parlar del que pot durar una tramitació d’un 
planejament d’aquesta mena, que pot establir-se en un parell d’anys. 
 
El propietari no té l’obligació del reallotjament, el té l’administració en aquest 
cas, per tant vull dir que el propietari, el més normal seria que renovés els 
contractes, però és qüestió seva. 
  
Pel que fa a les preguntes de Núria Roig, bé, sobre el tema de la pujada 
d’impostos jo he donat la meva argumentació, i no puc afegir res més. 
 



Quant al tema de les papereres plenes, sí que hem donat instruccions d’anar a 
buidar les papereres. Quan al tema dels parcs, és la mateixa situació aquesta 
de rebre una cosa que no està en condicions, i per tant a partir d’aquí 
l’obligació del manteniment l’adquirim nosaltres, i no la volem adquirir, volem 
que sigui la junta de compensació que ha de fer una junta de conservació, que 
és a qui li toca fer això. Estem al darrere d’aquest tema, i els hem requerit 
legalment perquè ho facin.  
 
Del prec d’Elisabet Millà doncs també n’hem parlat, i hem dit que estava en 
mans del consell escolar municipal i també que s’havia de respectar aquesta 
feina que està fent. 
 
Quant a Teresa Carbonell, doncs els Veïns Associats d’Esplugues, a mi no em 
consta aquesta associació ni que estigui registrada aquí a l’Ajuntament 
d’Esplugues.  
 
(Se sent una veu de fons) 
 
I tampoc em consta que sigui representant d’un àmbit territorial, no em consta.  
 
(Se sent veu de fons) 
 
Però, sí... 
 
(Se senten veus de fons) 
 
No, sí... Bé, eren les ordenances, no eren els pressupostos. En tot cas, deixi’m 
veure aquest... 
 
Nosaltres sempre hem convocat les associacions de veïns territorials, la de La 
Plana, del Centre, etc. Aquesta associació no sabem..., si té àmbit territorial...” 
 
(Se sent una veu de fons) 
 
La Sra. Alcaldessa diu: 
“Molt bé.”  
 
(Se sent una veu de fons) 
 
El Sr. Giner diu: 
“Ma. Teresa, no puc donar resposta a aquesta intervenció, i en tot cas haurem 
d’esbrinar-ho.  
 
 
(Se senten veus de fons) 
 
La Sra. Alcaldessa diu: 
“Molt bé, doncs molt agraïda per la col·laboració per arribar a bon port. S’aixeca 
la sessió.” 
 


